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ZAPISNIK 

 

 

22. redne seje Upravnega odbora (UO) Atletske zveze Slovenije (AZS), ki je potekala v sejni 

sobi AZS, Letališka cesta 33 c, Ljubljana, v četrtek, 1.2.2024, ob 17.00. 

 

Prisotni: mag. Primož Feguš, Ladislav Mesarič, Dušan Papež, Stane Rozman, Oliver Batagelj, 

Niko Muhič, Anton Noner, Matjaž Sovdat, Albert Šoba, Maja Mihalinec Zidar. 

 

Odsotni: Vojko Arzenšek, Uroš Verhovnik, Gregor Istenič, dr. Andrej Udovč, Mojca Verhovnik, 

Aleksandra Fortin. 

 

Zaposleni pisarne Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša 

 

Ostali prisotni: Darjan Murko, Luka Cmok 

 

 

Predlog dnevnega reda: 

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 22. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

2. Potrditev dnevnega reda 22. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

3. Potrditev zapisnikov 21. redne in 71., 72., 73. dopisne seje Upravnega odbora Atletske 

zveze Slovenije.  

4. Poročilo o delu pisarne Atletske zveze Slovenije 11/2023 – 1/2024. 

5. Finančna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-12/2023. 

6. Sestava Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije in poslovnik o delu Strokovnega 

sveta. 

7. Razpis za strokovne sodelavce v programu nacionalnih panožnih športnih šol (NPŠŠ) za 

obdobje 2024-2028. 

8. Časovnica sprejema Disciplinskega pravilnika Atletske zveze Slovenije. 

9. Imenovanje organizacijskega odbora za Balkansko prvenstvo U18. 

10. Tožbe/odprte zadeve zoper AZS. 

11. Prošnja za izredni prestop. 

12. Razno. 
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Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti 22. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

Predsedujoči P. Feguš je ugotovil, da je ob začetku seje prisotnih 10 od 16 članov UO AZS. 

Skladno s 36. členom Poslovnika o delu Upravnega odbora je UO AZS sklepčen in veljavno 

odloča. 

 

 

Ad. 2 

Potrditev dnevnega reda 22. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

P. Feguš je predstavil predlog dnevnega reda. Predlagal je, da se dnevni red dopolni z dodatno 

točko, in sicer sestava reprezentance za Balkansko prvenstvo v dvorani za člane in članice, ki bo 

potekalo 10.2.2024 v Istanbulu. 

 

Člani UO so se strinjali s predlaganim dnevnim redom. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 339: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 339: UO AZS potrjuje predlagani dnevni red 22. redne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 3 

Potrditev zapisnikov 21. redne in 71., 72., 73. dopisne seje Upravnega odbora Atletske 

zveze Slovenije. 

 

Člani UO niso imeli pripomb o zapisnikih preteklih sej, zato jih je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 340:  10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 340: UO AZS potrjuje zapisnike 21. redne 71., 72., 73. dopisne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 4 

Poročilo o delu pisarne Atletske zveze Slovenije 11/2023 – 1/2024. 

 

N. Jeraša je predstavil aktivnosti pisarne AZS od zadnje seje UO AZS: 

 

• 24.11.2023 smo uspešno organizirali prireditev Naj atlet, ki je potekala v Šentjerneju; 

• 28.11.2023 sta se predsednik in direktor AZS udeležila kongresa in razglasitve najboljših 

atletov Balkanske atletike; predsednik P. Feguš je bil imenovan za člana Sveta Balkanske 

atletike, prav tako smo uradno potrdili organizacijo Balkanskega prvenstva U18 v Mariboru;   

• 30.11.2023 je imelo Združenje za gorske teke zaključeno prireditev z razglasitvijo najboljših 

gorskih tekačev; 

• predsednik in direktor AZS sta imela 6.12.2023 regijski sestanek za gorenjsko regijo; 
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• 11.12.2023 se je direktor udeležil ustanovne seje Komisije za spremembo Pravilnika o 

registraciji in kategorizaciji športnikov, v katero ga je imenoval Strokovni svet RS za šport; 

• na prireditvi Športnik leta 2023 je Tina Šutej osvojila 2. mesto med slovenskimi športnicami; 

• direktor AZS se je 10.1.2024 sestal z županom Škofje Loke glede izgradnje novega 400 m 

stadiona, 

• direktor AZS se je 18.1.2024 sestal z AK Pomurje glede interne problematike, prav tako je 

imel sestanek na občini Beltinci glede izgradnje novega 400 m stadiona; 

• pravočasno smo oddali vse zahtevke FŠO rok je bil 31.12. in 31.1.; 

• potekali so sestanki s sponzorji in priprava vseh sponzorskih poročil za leto 2023; 

• AZS finančno zaključuje leto 2023 in pripravlja vse potrebno za izvedbo revizije.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 341: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 341: UO AZS se je seznanil z delom pisarne AZS 11/2023 – 1/2024.   

 

 

Ad. 5 

Finačna realizacija Atletske zveze Slovenije 1-12/2023. 

 

N. Jeraša je predstavil finančno realizacijo 1-12/2023. 

 

 

Prihodki: 

V obdobju 1-12/2022 smo realizirali 1.997.152,66 € prihodkov, kar predstavlja 104 % 

realizacijo. Uspeli smo počrpati vsa sredstva s strani MGTŠ in FŠO, prav tako smo uspeli pridobiti 

več sponzorskih sredstev, kot je bilo planirani (278.289,60 €, 107 % realizacija). Pri prihodkih 

EA, WA, OKS in ABAF smo realizirali 193.266,52 € prihodkov, kar predstavlja 121 % realizacijo. 

Razlika v primerjavi s planom je v prejeti nagradi za K. Čeha s strani WA za osvojeno 2. mesto 

na SP v Budimpešti (35.000 USD oz. 31.531,53 €). To nagrado smo izplačali K. Čehu in 

njegovemu trenerju (postavka pri stroških 3.4 Nagrade za dosežke športnikov). Na postavki 

drugi prihodki smo realizirali 82.967,91 € prihodkov (106 % realizacija), prihodki NPŠŠ so znašali 

280.730,13 € (102 % realizacija) in prihodki OFEM 321.173,75 € (107 % realizacija). 

 

Odhodki: 

V obdobju 1-12/2022 smo realizirali 1.923.936,14 € odhodkov, kar predstavlja 104 % 

realizacijo. Na postavki delovanje zveze smo realizirali 234.144,14 € odhodkov, kar predstavlja 

98 % realizacijo in smo se na vseh postavkah približali planskim vrednostim.  

Na postavki programski odhodki za športnike in trenerje smo realizirali 727.168,18 € odhodkov, 

kar predstavlja 104 % realizacijo. Na postavki pogodbe in priprave smo realizirali 419.845,33 € 

odhodkov, kar predstavlja 105 % realizacijo. Izplačana so bila vsa sredstva na podlagi 

dokumenta Atletika 2023, kot tudi vsa dodatno odobrena sredstva za atlete in trenerje. Na 

ostalih postavkah smo se približali planskim vrednostim.   
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Na postavki sredstva za nastope športnikov smo realizirali 281.349,37 € odhodkov, kar 

predstavlja 116 % realizacijo. Na postavki članski nastopi smo realizirali 90.945,37 € odhodkov, 

kar predstavlja 98 % realizacijo. Na postavki mladinski nastopi smo realizirali 84.872,47 € 

odhodkov, kar predstavlja 100 % realizacijo. Na postavki reprezentančna oprema za nastope 

bomo realizirali 50.000 € odhodkov (razdeljena reprezentančna oprema Joma), kar predstavlja 

125 % realizacijo. Na postavki nagrade za dosežke športnikov smo realizirali 55.531,53 € 

odhodkov (plan 24.000 €), razlika v primerjavi s planom je v prejeti nagradi za K. Čeha s strani 

WA za osvojeno 2. mesto na SP v Budimpešti (35.000 USD oz. 31.531,53 €). 

Na postavki tekmovanja, podporo klubom, prireditve in članstva smo realizirali 466.899,52 € 

odhodkov, kar predstavlja 106 % realizacijo. Največ odhodkov smo realizirali na postavki OFEM 

291.857,94 €, kar predstavlja 97 % realizacijo. Na postavki podpora sistemu smo realizirali 

73.091,96 € odhodkov, kar predstavlja 104 % realizacijo. Največje odstopanje je na postavki 

Mednarodna tekmovanja (MAL mitingi), kjer smo realizirali 48.000 € odhodkov, kar predstavlja 

267 % realizacijo. Vsem organizatorjem mitingom smo namreč že izplačali sredstva za mitinge 

v naslednjem letu (5 x 6.000 €). Na ostalih postavkah smo se približali planskim vrednostim.   

Na postavki podpora sistemu smo realizirali 197.374,93 € odhodkov, kar predstavlja 93 % 

realizacijo. Na večini postavk smo se približali planskim vrednostim.   

 

Rezultat: 

Razlika med prihodki in odhodki v obdobju 1-12/2023 znaša 73.216,52 €.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 342:  10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep 342: UO AZS se je seznanil s finančno realizacijo AZS 1-12/2023. 

 

 

Ad. 6 

Sestava Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije in poslovnik o delu Strokovnega 

sveta. 

 

P. Feguš je povedal, da je v preteklih mesecih prejel veliko pritožb vezanih na predsednika SS 

Alberta Šobo. Zadeva se še vedno ni umirila in kot kaže se tudi ne bo umirila. Na prejšnji seji se 

je kot kandidat za novega predsednika javil L. Mesarič in pripravil predlog programa dela in 

predlog sestave novega SS AZS.  

 

P. Feguš je dejal, da ima kot predsednik AZS možnost, da predlaga spremembo sestave SS. 

Članom UO AZS je predlagal, da se s sporazumnim dogovorom razreši trenutni SS AZS in 

imenuje nov SS AZS v sestavi: 

• Ladislav Mesarič, predsednik, 

• Matija Šestak, nacionalni trener za šprinte in ovire, 

• Borut Retelj, nacionalni trener za teke, 

• Boštjan Fridrih, nacionalni trener za skoke in mnogoboj, 

• Andrej Hajnšek, nacionalni trener za mete, 

• Maja Mihalinec Zidar, članica, predstavnica atletov, 
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• Sebastijan Jagarinec, koordinator reprezentanc, 

• Uroš Verhovnik, član, pristojen za trenerje, izobraževanje in usposabljanje ter 

NPŠŠ in otroško atletiko, 

• Igor Primc, član, pristojen za sodelovanje s klubi in institucijami. 

 

 

N. Muhič je prosil L. Mesariča, da predstavi svoj načrt vodenja SS AZS. L. Mesarič je na kratko 

predstavil program SS AZS, ki je bil priložen kot gradivo za sejo UO AZS. 

 

N. Muhič in A. Šoba se nista strinjala z obveznimi skupnimi pripravami, ker se je to v preteklosti 

že zahtevalo, ampak ni dobro funkcioniralo. Zato je A. Šoba tudi predlagal, da se ta pogoj ukine. 

 

L. Mesarič je pojasnil, da se ta predlog nanaša samo na mlajše mladince, ampak ni nujno, da se 

ga uvede. 

 

S. Rozman se ni strinjal s funkcijo koordinatorja reprezentanc. Meni, da bi to funkcijo moral 

opravljati predsednik SS AZS in ne vidi njene dodane vrednosti. 

 

L. Mesarič je pojasnil, da želi imeti v ekipi nekoga, na kogar se lahko obrne. Funkcijo 

koordinatorja reprezentanc je obdržal, ker je bila del prejšnjega SS AZS. Rekel je, da se funkcijo 

lahko preimenuje, želi pa obdržati S. Jagarinca. 

 

M. Mihalinec Zidar je povedala, da je v preteklosti bolje funkcioniralo, če je bil vodja 

reprezentance nekdo drug kot trener. Zanimalo jo je, ali bi koordinator zavzel mesto enemu 

trenerju na večjih tekmovanjih, kjer so kvote omejene.  

 

L. Mesarič je pojasnil, da je namen funkcije, da imajo nekoga, ki lahko pokriva funkcijo vodje 

ekipe, če je to potrebno, ker na nekaterih tekmah noben trener ne želi prevzeti te vloge. Ni pa 

nujno, da gre koordinator reprezentanc na vsa tekmovanja. 

 

S. Rozman se je strinjal s predlogom, sploh za večja tekmovanja. 

 

A. Noner je predlagal, da se razmisli, kaj si UO AZS želi od novega SS AZS oz. način delovanja 

SS AZS. Predlagal je tudi, da bi koordinator enkrat ali dvakrat letno kontaktiral trenerje 

perspektivnih mladih atletov (U16 in U18), ki so prišli v reprezentanco, da preveri, kako 

napredujejo. 

 

M. Sovdat je predlagal, da bi bilo dobro, da bi imeli koordinatorja za reprezentanco v mlajših 

selekcijah, kjer je velikokrat problem najti trenerja, ki je pripravljen biti vodja reprezentance, in 

še reprezentance so zelo številčne. 

 

O. Batagelj je predlagal, da bi se na UO AZS določilo, kakšne so vloge nacionalnih trenerjev.  

Moti ga, da bi noben trener iz zahodne Slovenije ni del SS AZS. 
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P. Feguš se je strinjal z uvedbo pravil o delovanju SS AZS, ki bi opredelila tudi naloge posameznih 

funkcij. S tem bi se lahko na koncu leta tudi ovrednotilo, ali je SS AZS dobro opravljal svoje 

delo. 

 

N. Muhič je dejal, da bi se moralo njihovo delo ovrednotiti že prej, po treh mesecih, ker je letos 

olimpijska sezona. 

 

Po razpravi je L. Mesarič dodal, da je del dogovora tudi, da bo A. Šoba ostal odgovoren trener 

za članske štafetne teke 4x100m. 

 

S. Rozmana je zanimalo, ali bo trener za štafetne teke tudi del SS. P. Feguš je odgovoril, da ne. 

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 343: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 343: UO AZS na podlagi sporazumnega dogovora razreši dosedanjo sestavo SS AZS 

in imenu nov SS AZS v sestavi: Ladislav Mesarič (predsednik), Matija Šestak (nacionalni trener 

za šprinte in ovire), Borut Retelj (nacionalni trener za teke), Boštjan Fridrih (nacionalni trener 

za skoke in mnogoboj), Andrej Hajnšek (nacionalni trener za mete), Maja Mihalinec Zidar 

(članica, predstavnica atletov), Sebastijan Jagarinec (koordinator reprezentanc), Uroš Verhovnik 

(član, pristojen za trenerje, izobraževanje in usposabljanje ter NPŠŠ in otroško atletiko), Igor 

Primc (član, pristojen za sodelovanje s klubi in institucijami). 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 344: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 344: UO AZS na predlog predsednika SS AZS L. Mesariča imenuje Alberta Šobo za 

odgovornega trenerja za moško in žensko člansko štafeto 4x100 m. 

 

P. Feguš se je zahvalil A. Šobi za opravljeno delo in pripravljenost na sodelovanje z novim SS 

ter čestital L. Mesariču za izvolitev. 

 

L. Mesarič se je zahvalil za zaupanje. 

 

 

Ad. 7 

Javni razpis za izbor strokovnih sodelavcev v programu nacionalnih panožnih športnih 

šol (NPŠŠ) za obdobje 2024-2028. 

 

N. Jeraša je povedal, da razpis NPŠŠ še ni objavljen, predvideva se, da bo objavljen 9. februarja 

2024. Trenerji NPŠŠ imajo sklenjeno pogodbo do konca februarja, tako da bo rok za prijavo na 

razpis precej kratek. Ne ve se še, kakšna bo kvota in pogoji razpisa. Selekcijski postopek, ki je 

določen, mora biti izpeljan na nivoju nacionalne panožne zveze na podlagi internih kriterijev, 

ministrstvo pa potrdi selekcijo. Predlagal je, da se jutri pošlje tudi dopis na klube in se jih obvesti 

o najavi razpisa NPŠŠ.  
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N  Jeraša je predlagal, da se že na tej seji imenuje komisija AZS, ki bo pregledala in pripravila 

merila za izbor trenerjev NPŠŠ ter tudi nato pregledala in ovrednotila prejete kandidature in 

pripravila gradivo za odločanje na naslednji seji UO AZS. 

P. Feguš je predlagal, da bi komisijo sestavljali: predsednik AZS, vodja SS AZS in direktor AZS 

in člane UO AZS pozval k predlogu še drugih članov. 

 

S. Rozman je predlagal, da bi bil del komisije tudi nekdo iz pisarne AZS. 

 

A. Noner se je strinjal in predlagal, da bi bil del komisije tudi G. Japelj. 

 

Po razpravi je dal P. Feguš sklep na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 345: 10 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 345: UO AZS imenuje komisijo za Razpis za strokovne sodelavce v programu 

nacionalnih panožnih športnih šol (NPŠŠ) za obdobje 2024-2028 v sestavi: direktor N. Jeraša, 

vodja SS L. Mesarič in G. Japelj. Komisija bo odgovorna za pregled in pripravo kriterijev za izbor 

trenerjev NPŠŠ, pregled in ovrednotenje prejetih kandidatur ter pripravo gradiva za odločanje 

na naslednji seji UO AZS 

 

 

Ad. 8 

Časovnica sprejema Disciplinskega pravilnika Atletske zveze Slovenije. 

 

P. Feguš je pojasnil, da je UO AZS v lanskem letu sprejel Pravilnik o zagotavljanju varnosti 

(Safeguarding). Vezano na ta pravilnik so bile pripravljene tudi spremembe oz. posodobitve 

Disciplinskega pravilnika AZS. Po statutu AZS ga mora sprejeti skupščina AZS, zato se ga bo 

obravnavalo na redni letni skupščini pred poletjem. Z direktorjem sta določila časovnico 

sprejema Disciplinskega pravilnika AZS. Osnutek novega Disciplinskega pravilnika AZS se bo 

poslal v pregled in komentar vsem članom AZS. Do konca marca bodo imeli člani AZS možnost 

poslati komentarje in pripombe. Pripombe bomo nato pregledali in pripravili čistopis, ki bo šel 

najprej v pregled in obravnavo na Komisijo za statut in akte AZS. Nato bo šel pravilnik v 

obravnavo in sprejem na UO AZS in na koncu se bo sprejel še na redni letni skupščini AZS, ki 

bo predvidoma v sredini junija. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 346: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 346: UO AZS se je seznanil s časovnico sprejema Disciplinskega pravilnika AZS. 

 

 

Ad. 9 

Imenovanje organizacijskega odbora za Balkansko prvenstvo U18. 

 

P. Feguš je povedal, da so Balkanska prvenstva pomembna tekmovanja za atlete na vseh nivojih 

in da ne smemo dovoliti, da bi ta organizacija nazadovala. Po odstopu D. Karamarinova je prišlo 
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do precejšnjega razkola v organizaciji. Dejal je, da se bodo morale vse članice Balkanske atletike 

več angažirati in prevzeti organizacijo kakšnega tekmovanja. 

 

P. Feguš je dejal, da mora biti tudi v našem interesu, da bomo v prihodnje organizatorji 

balkanskih tekmovanj. V letošnjem letu nas najprej čaka organizacija balkanskega prvenstva 

U18 v Mariboru, naslednje leto pa bi lahko v Novem mestu organizirali tudi kakšno balkansko 

prvenstvo v dvorani. 

 

N. Jeraša je povedal, da so se spremenila tudi pravila glede organizacije tekmovanj in kvot, zato 

je za zvezo skoraj enak strošek, če organizira prvenstvo ali pa plačuje stroške za udeležbo na 

prvenstvu (primer balkanskega prvenstva v Istanbulu). Poleg tega bo lahko na letošnjem 

balkanskem prvenstvu U18 nastopila celotna reprezentanca zaradi razlike med slovenskimi in 

balkanskimi normami. 

 

P. Feguš je predstavil predlog organizacijskega odbora: L. Mesarič (predsednik), S. Jagarinec 

(vodja tekmovanja), T. Murko (pomočnica vodje tekmovanja), D. Murko (logistika), R. Herga 

(objekti), N. Jeraša (finance). 

 

P. Feguš je pojasnil, da bo Balkansko prvenstvu U18 potekalo v Mariboru. V prihodnje pa želi, 

da se različni klubi prijavijo za organizacijo, saj tekmovanja ne bodo vedno potekala v istem 

kraju z istimi organizatorji. Tako tekmovanje je tudi priložnost, da se poveže z občinami in 

potencialno popravi infrastrukturo in izboljša opremo, zato bi bilo najbolje, da bi tekmovanja 

krožila po Sloveniji. 

 

S. Rozman je predlagal organizacijo članskega Balkanskega prvenstva v letu 2026, ker bo to 50. 

obletnica organizacije zadnjega članskega Balkanskega prvenstva v Celju. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 347: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 347: UO AZS imenuje organizacijski odbor za Balkansko prvenstvo U18 v sestavi: L. 

Mesarič (predsednik), S. Jagarinec (vodja tekmovanja), T. Murko (pomočnica vodje 

tekmovanja), D. Murko (logistika), R. Herga (objekti), N. Jeraša (finance). 

 

 

Ad. 10 

Tožbe/odprte zadeve zoper AZS. 

 

P. Feguš je seznanil prisotne s tremi zahtevami zoper AZS. 

 

P. Feguš je povedal, da je AK Domžale vložil tožbo proti AZS, da je bil sklep o razrešitvi 

prejšnjega NO AZS nezakonit. Zanimivo je, da je bila ta tožba podana s strani kluba in da ne 

zahtevajo razrešitve trenutnega NO AZS. Razpisana je že prva obravnava na sodišču, ki bo 14. 

februarja 2024. Ko je bila tožba vložena je klub sodišču predlagal začasno odredbo, a je bila 

zavrnjena. P. Feguš meni, da tožba ne bo uspešna. Klub je bil večkrat pozvan na pogovor, a se 

ne želijo pogovarjati, zato je potrebno počakati na odločitev sodišča. 
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Druga tožba oz. odškodninski zahtevek je s strani Tadeja Hribarja, ki leta 2022 ni bil imenovan 

v reprezentanco za Sredozemske igre. Zadeva je že bila obravnavana na UO AZS in je bila 

zavrnjena. Organiziran je bil tudi sestanek na OKS-u, prav tako sta se direktor in predsednik 

AZS sestala s T. Hribarjem in njegovim odvetnikom, a niso prišli do dogovora. Lani jeseni je 

vložil tožbo za 18.000 € za povrnitev stroškov za priprave na tekmovanje in duševne bolečine. 

 

Tretja zahteva je bila vložena s strani Lie Apostolovski in trenerja Rožleta Prezlja ter Kristjana 

Čeha, ki so zahtevali izplačilo nagrade za osvojeni medalji na Evropskem prvenstvo U23 na 

podlagi takratnega pravilnika o nagradah z razlago, da kategorija U23 – mlajši člani spada pod 

člansko kategorijo. Kristjan Čeh se je nato zahtevku odpovedal s podpisom aneksa za dodatna 

sredstva za Vrhunsko selekcijo 1 v lanskem letu, Lia Apostolovski pa se zahtevku ni želela 

odpovedati in ni podpisala aneksa ter tudi ni prejela dodatnih sredstev za Vrhunsko selekcijo 1. 

 

N. Jeraša je dodal, da so imeli s R. Prezljem že kar nekaj sestankov na to temo, tudi na OKS-u, 

vendar do sedaj še niso našli ustrezne rešitve. Dodal je tudi, da tako OKS kot tudi ministrstvo 

ne priznavata kategorije mlajših članov kot članske kategorije. 

 

P. Feguš je dejal, da bo te tri primere predstavil tudi na letošnji skupščini AZS. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 348: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 348: UO AZS se je seznanil s tožbami in odprtimi zadevami zoper AZS. 

 

 

Ad. 11 

Prošnja za izredni prestop. 

 

N. Jeraša je povedal, da smo lansko leto sprejeli v članstvo AZS VIP klub iz Ivančne Gorice. Ker 

so bili sprejeti v AZS po prestopnem roku, so podali prošnjo za izredni prestop atletinje Nike 

Grabnar iz AK Špela v VIP klub. Atletinja že trenira v novem klubu. Komisija za registracijo AZS 

je skladno s pravilnikom prestop obravnavala in ga potrdila, mora ga pa potrditi še UO AZS, da 

pride do realizacije. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 349: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 349: UO AZS zaradi izrednih okoliščin odobri prestop med letom Niki Grabnar, roj. 

07. 06. 2011. 

 

 

Ad. 12 

Sestava reprezentance za Balkansko prvenstvo v dvorani za člane in članice, 

10.2.2024, Istanbul. 

 

N. Jeraša je predlagal sprejem reprezentance za Balkansko prvenstvo za člane in članice, ki bo 

potekalo 10.2.2024 v Istanbulu, da ne bo potrebno še posebej sklicevati dopisne seje. 
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N. Jeraša je predstavil reprezentanco, ki jo je že potrdil SS AZS.  

 

A. Šoba je povedal, da imajo vsi v reprezentanci normo za Balkansko prvenstvo. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 350: 10 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 350: UO AZS sprejme reprezentanco za Balkansko prvenstvo. 

 

 

Ad. 13 

Razno. 

 

M. Mihalinec Zidar je zanimalo, kako je s podpisom pogodb z atleti. 

 

N. Jeraša je povedal, da se planira, da bi bil podpis pogodb 15. februarja. Atleti bodo kmalu 

obveščeni o datumu in lokaciji. Dejal je, da bodo letos obveznosti v pogodbah bolj specificirane.  

Za AZS je pomembno, da se atleti udeležujejo dogodkov AZS in na teh dogodkih nosijo 

reprezentančna oblačila, saj imamo te zadeve opredeljene v pogodbah s sponzorji. 

 

M. Mihalinec Zidar je povedala, da bi bilo atlete potrebno izobraziti o teh pravilih, ker jih nekateri 

atleti ne poznajo. 

 

A. Noner je dejal, da bi moral vodja tekmovanja poskrbeti, da so atleti oblečeni v opremo AZS. 

 

P. Feguš je povedal, da je govoril s Primožem Jereličem, bivšim atletom in paraplegikom, ki je 

predlagal, da bi se pod okrilje AZS vključilo tudi paraatletiko. 

 

S. Rozman je dejal, da jih ne bi vključil v AZS, ker imajo svoj sistem tekmovanj, bi pa vključil 

kakšno paradisciplino v tekmovanja AZS. 

 

L. Cmok je povedal, da že 15 let dela kot trener športnikov invalidov. Prvi problem je, da 

svetovno-organizacijski del World Paraathletics ni del WA, ampak imajo svojo lastno zvezo. Če 

bi želeli, da bi jim veljali rezultati, bi morali tekmovanja AZS registrirati tudi pri njihovi zvezi, 

kar pa načeloma ni problematično. 

 

P. Feguš je predlagal, da se P. Jereliča povabi na eno izmed naslednjih sej UO, kjer bi predstavil 

svoj predlog. 

 

M. Sovdat je zanimalo, kako je z obnovo stadiona v Kopru, meni da bi se AZS morala bolj 

zavzemati za to. 

 

P. Feguš je povedal, da so lani imeli regijski sestanek in so se dobili z direktorico Športne zveze 

in na obletnici kluba s podžupanjo. Občina je v sodnem sporu z izvajalcem, ki je slabo naredil 

stadion, zato uveljavljalo reklamacijo. Dokler se sodni postopek ne konča, ne bodo začeli z 

obnovo. Steza je popolnoma neuporabna, saj se pogreza, prav tako so jo potrgali tudi viličarji, 
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ko so pospravljali steno po plezalski tekmi. Jeseni je K. Frankoviču predlagal, da bi šli skupaj na 

občino, a so šli sami, ne ve pa, kakšen je bil rezultat tega.  

 

A. Šoba je opozoril, da naj se pri SLOADO preveri, kako je z antidoping certifikati, ki naj bi bili 

obvezni, če želijo atleti tekmovati na kateremkoli tekmovanju. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.20. 

 

 

Zapisnikar: Kaja Arh    

predsednik AZS 

Primož Feguš 


